
Zapytania i interpelacje z sesji w dniu 28 lipca 2022 r.
Radny Jan Matula kolejny raz zwrócił się z prośbą o remont cząstkowy parkingu przy ośrodku Rekreacyjnym ”Gwaruś” oraz namalowanie
stanowisk do parkowania samochodów, obecnie są parkowane bardzo chaotycznie.
Radny Jan Matula zwrócił się kolejny raz o remont ul. Baranowickiej od parkingu do stawu dolnego (do drogi z płyt)
Radny Jan Spyra zgłosił interpelację w sprawie udrożnienia Potoku Suszeckiego
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